
Protokół Nr 123
posiedzenia Zarządu Powiatu w Końskich

z dnia 9 listopada 2020 r.

Zarząd rozpoczął obrady o godzinie 13 30. Posiedzcnie otworzył

Przewodniczący Zarządu - Grzegorz Piec , witając Członków Zarządu oraz

zaproszonych gości. W posiedzeniu udział wzięli CzłonkowieZarządu oraz:

• Skarbnik Powiatu - Edyta Drążkicwież

• Sekretarz Powiatu - Zbigniew Sadorski

• Główny Specjalista Wydziału "Ol" - Aleksandra Przybylska

Lista obecności stanowi załącznik do protokołu.

Starosta zaproponowałnastc;pującyporzadek obrad:

l . Otwarcie posiedzenia i przyjęcie porządku obrad.
2. Podjęcie uchwały Zarządu:

a) w sprawie wyrażenia op inii dotyczącej zaliczenia do kategorii dróg

gminnych, będących własnością Gminy Końskie ( na mocy decyzj i

ZRiD) dróg wewnętrznych: drogi położonej pomiędzy ul. Polna

a Krakowską, drogi stanowiącej łącznik pomiędzy ulicą Kielecką

i Spacerową.

3. Zaopiniowanie zamierzenia inwestycyjnego pod nazwą"Rozbudowa drogi

gminnej, ulicy Żuka w Gowarczowie na odcinku od km 0+000 do 0+420

w zakresie budowy chodnika.

4. Zawiadomienie w sprawie przystąpieniado sporządzenia zmiany studium

uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy Ruda

Maleniecka.

5. Omówienie wstępne założeń do projektu budżetu powiatu na 2021 r.

6. Sprawy różne:

a) pismo R. Sękowski dot. negatywnie rozpatrzonego wniosku

o dofinansowanie likwidacji barier architektonicznych przez PCPR.

Zarzqdjednogłosnie przyjął porządek obrad.

Ad.2 a)

S. Mościnski. Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych - szczegółowo omówił

projekt uchwały.



Zarzqdjednogłosniepodjqł uchwalę w przedmiotowej sprawie.

Ad. 3)

.Lledrusinska-Gula, Naczelnik Wydziału Budownictwa l Gospodarki

Przestrzennej - omówiła szczegółowo opinie; w tej sprawie.

Zarzqdjednogłosniepodjął decyzję o wydaniu opinii w przedmiotowej sprawie.

Ad. 4)

.Lledrusinska-Gula, Naczelnik Wydziału Budownictwa l Gospodarki

Przestrzennej __ o przedstawiła uchwały gm. Ruda Ma1cniecka i zaproponowała nie

składanie wniosków i uwag ze strony Powiatu w tej sprawie.

Zarządjednogłosniepozytywnie podjqł decyzję w przedmiotowej sprawie

Ad 5)

EDrqżkiewicz Skarbnik Powiatu - omówiła szczegółowo obecną sytuację

finansową Powiatu oraz przedstawiła wstępne założenia do projektu budżetu na

2021r.

G. Piec, Przewodniczqcy Zarzqdu - zwrócił uwage; na zbyt duże zapotrzebowania

finansowe w dziale oświata; zaproponował spotkanie z naczelnikiem Wydziału

Polityki Społecznej Oświaty i Zdrowa i dyrektorami szkół celem omówienia cięć

budżetowych.

Zarzqdjednogłosniepozytywnie podjqł decyzję w przedmiotowej sprawie

W Skowron, Wiceprzewodniczący Zarządu - o zgłosił potrzebę utworzenia
drugiego obwodu drogowego w części południowo - zachodniej Powiatu.
Zasugerował zakup niczbędnego sprzętu oraz zaproponował ograniczyć

zatrudnienie z pierwszego obwodu na rzecz drugiego.

Zarządjednogłosnieprzyjąłpropozycję w przedmiotowej sprawie.



Ad. 6)

G.Piec , Przewodniczący Zarządu - zaproponował przełożyć rozpatrzenie pisma

na kolejne posiedzenie zarządu i poprosić przedstawiciela PCPR o wyjaśnienia

w tej sprawie.

Zarządjednogłośniepozytywnie podjąłdecyzję vI! przedmiotowej sprawie.

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Zarządu

o godz. 14.50 zamknął posiedzenie Zarządu.

Na tym protokół zako ńczono.

Protokołowała : Aleksandra Przybylska

Podpisy Członków Zarządu:

Grzegorz Picc

Wiesław Skowron

Dariusz Banasik
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